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 PROTOKÓŁ Nr  112/2021 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 14 września 2021 roku, o godz. 9:00 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka    - Starosta Radomski  
2. Krzysztof Kozera             - Członek Zarządu 
3. Zbigniew Dziubasik         - Członek Zarządu 
3. Ewa Tkaczyk                    - Członek Zarządu 
oraz 
Joanna Wontorska            -  Skarbnik Powiatu 
Rafał Czajkowski              -  Sekretarz Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu), 
 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  powitał członków Zarządu. Następnie poprosił o 
przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołów Nr 106, 107,108,109,110/2021 poprzednich posiedzeń Zarządu 

Powiatu. 
 
3. Przyjęcie wstępnych założeń do projektu budżetu powiatu na 2022 rok. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 76/2021 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu 

wydatków w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Iłży w dziale 854, rozdziale 
85406,§ 4210 o kwotę 8 000,- zł.  

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 26/2021 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Radomiu. 
 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 61/2021 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

wyrażenia zgody na dzierżawę sprzętu medycznego i urządzeń znajdujących się w 
Laboratorium Analitycznym SPZZOZ-Szpital w Iłży podmiotowi zewnętrznemu na okres 
3 lat. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 62/2021 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie dwóch aparatów RTG posiadanych przez SPZZOZ-Szpital w 
Iłży. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2021 Wydziału Komunikacji w sprawie wyrażenia woli 

zawarcia przez Powiat Radomski porozumienia w sprawie powierzenia Powiatowi 
Zwoleńskiemu zadania organizacji publicznej transportu zbiorowego w powiatowych 
przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej w granicach 
administracyjnych Powiatu Radomskiego i Powiatu Zwoleńskiego. 
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9. Sprawy różne: 

- pismo znak GKN-II.683.62.2019.DDz. dotyczy postępowania w sprawie ustalenia 
wysokości należnego właścicielom odszkodowania za grunt w miejscowości Gulinek, 
gmina Zakrzew przejęty na potrzeby rozbudowy części drogi powiatowej nr 3506W 
relacji Jankowice-Gulin-Zakrzew, 
- decyzja Nr 233/21/PE.I Marszałka Województwa Mazowieckiego dotyczy 
zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków skaleniowo-kwarcowych 
Dąbrówka Podłężna IV  
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Przyjęcie protokołów Nr 106, 
107,108,109,110/2021 poprzednich posiedzeń Zarządu Powiatu. 
 
 
Protokoły poprzednich posiedzeń Zarządu zostały przyjęte jednogłośnie bez uwag.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Przyjęcie wstępnych założeń do 
projektu budżetu powiatu na 2022 rok. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka przedstawił wstępne założenia do projektu budżetu na 
2022 rok. 

Na poziom dochodów powiatu w 2022 roku będzie miało wpływ przewidywane 
wykonanie roku bieżącego oraz przyznane kwoty subwencji i dotacji celowych z budżetu 
państwa. 

W zakresie wydatków na wynagrodzenia na 2022 rok projekt rozporządzenia Rady 
Ministrów określa wysokość minimalnego wynagrodzenia w kwocie 3.000 złotych ( wzrost o 
200 złotych). Należy również pamiętać, iż od stycznia 2020 roku wyłączono dodatek za 
wieloletnią pracę ze składników wynagrodzenia uwzględnianych przy obliczaniu minimalnego 
wynagrodzenia.  Jak również zgodnie z założeniami projektu ustawy budżetowej państwa na 
2022 rok przeciętne prognozowane wynagrodzenie brutto w gospodarce narodowej na 2022 rok 
wynosi 5.922 złote ( w 2020 roku wynosiło 5.167 złotych ). W związku z powyższym  należy 
w pierwszej kolejności dostosować płace w jednostkach do wzrostu minimalnego 
wynagrodzenia ( skutek finansowy w wysokości 439.169 złotych).  
Dodatkowo przygotowano kalkulację podwyżek wynagrodzeń dla pracowników jednostek 
budżetowych powiatu ( z wyłączeniem nauczycieli i pracowników PINB): 

 średnio o 100 złotych na etat plus dodatek za wysługę lat oraz pochodne ( skutek finansowy w 
wysokości  1.610.000 złotych) , 

 średnio o 150 złotych na etat plus dodatek za wysługę lat oraz pochodne ( skutek finansowy w 
wysokości  2.415.000 złotych) . 
Wynagrodzenia nauczycieli zostaną wyliczone w oparciu o obowiązujące przepisy oświatowe, 
gdyż w projekcie ustawy budżetowej na 2022 rok nie zakłada się wzrostu kwoty bazowej dla 
nauczycieli. Natomiast w tzw. „rządówce” proponuje się pozostawić fundusz wynagrodzeń 
w PINB  realizującym tylko i wyłącznie zadania z zakresu administracji rządowej na tym 
samym poziomie (projekt ustawy budżetowej na 2022 rok nie zakłada wzrostu wynagrodzeń 
w państwowej sferze budżetowej). 
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Generalnie nie zakłada się w 2022 roku wzrostu etatów, jednakże w uzasadnionych 
przypadkach wynikających ze zmiany przepisów, bądź zwiększenia zakresu zadań Zarząd 
rozważy ewentualne wnioski Dyrektorów/Kierowników. 

Jednocześnie mając na uwadze, iż w projekcie ustawy budżetowej państwa na 2022 rok 
przyjęto, iż ceny towarów i usług konsumpcyjnych wzrosną w przyszłym roku o 103,3 % , 
proponuje się przyjęcie przy kalkulacji wydatków rzeczowych ich wzrost o 2,0%  (skutek 
finansowy około 940.000 złotych).  Należy mieć też na uwadze, iż rok rocznie w budżecie 
tworzona jest obowiązkowa rezerwa ogólna  w wysokości około 1.000.000 złotych, jak również 
w jednostkach w trakcie roku powstają oszczędności m.in. na składkach społecznych (absencja 
pracowników), które po przeniesieniu zabezpieczą ewentualne wyższe wydatki rzeczowe. 

W przypadku zadań inwestycyjnych, znaczących remontów proponuje się ujęcie w 
przedkładanych materiałach do projektu budżetu przez Dyrektorów/ Kierowników 
niezbędnych do realizacji w 2022 roku robót i zakupów inwestycyjnych. Zarząd w trakcie prac 
nad budżetem po zabezpieczeniu zadań obligatoryjnych i koniecznych do realizacji a 
wynikających z obowiązujących przepisów prawnych, przy uwzględnieniu możliwości 
finansowych przeanalizuje i określi wykaz zadań inwestycyjnych  do realizacji  w 
przyszłorocznym budżecie. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że w wydatkach bieżących , projekt 
ustawy budżetowej na przyszły rok zakłada też, wzrost odpisu na ZFŚS o 112,71gr czyli 
podstawowy odpis na pracowników będzie 1662,97 zł i wzrośnie też odpis na nauczycieli, bo 
zmienia się kwota bazowa i wzrost jest o 321,52 zł czyli będzie ten podstawowy odpis 3349,73 
gr. Jak będą kalkulować budżety to też poza tymi dwoma  procentami  gdzie zakładają 
rzeczówkę, to do rzeczywistych potrzeb skalkulują odpis na ZFŚS. 
Jeśli chodzi o plan działania to: 
-najpierw Zarząd przyjmuje podstawowe założenia, 
-zostanie wystosowane pismo do wszystkich Dyrektorów i Kierowników Starostwa oraz 
pozostałych jednostek  z określeniem jakie założenia są przyjęte do budżetu wraz z prośbą o 
przygotowanie i przedłożenie projektów planów dochodów i wydatków oraz swoich potrzeb 
do dnia 15 października br., 
- następnie Zarząd Powiatu na swoich posiedzeniach przeanalizuje złożone potrzeby, 
- do 15 listopada br. projekt budżetu musi zostać złożony do RIO. 
 
Po dyskusji Zarząd przyjął następujące założenia: 
- średnio 150 złotych na etat plus dodatek za wysługę lat oraz pochodne, 
- przy kalkulacji wydatków rzeczowych ich wzrost o 2,0% , 
 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad Rozpatrzenie wniosku Nr 76/2021 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu wydatków w Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Iłży w dziale 854, rozdziale 85406,§ 4210 o kwotę 8 000,- zł.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia planu wydatków w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  
w Iłży  o kwotę 8 000,- zł z przeznaczeniem na zakup komputerów.  Z uwagi na wzrastające 
wymagania sprzętowe użytkowanych programów (SIO, Vulcan) posiadane obecnie komputery 
w sekretariacie  i gabinecie dyrektora nie są w stanie sprostać wymaganym parametrom do 
prawidłowego działania ww. oprogramowania, ponieważ mają przestarzałe parametry. Do 
sprawnego działania aplikacji potrzebne są komputery spełniające odpowiednie wymagania. 
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Wymiana przestarzałego sprzętu jest niezbędna do prawidłowej realizacji zadań 
wykonywanych w poradni. Środki na ten cel zostaną zabezpieczone z rezerwy ogólnej.  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
  
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 26/2021 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego w Radomiu. 
 

Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski powiedział, że wniosek dotyczył uchwalenia nowego 
Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Radomiu. Zmienił się Dyrektor 
Wydziału Organizacyjnego, zmienia się również struktura jego funkcjonowania poprzez 
zamianę Biura Inwestycji na Wydział Inwestycji oraz rozszerzeniem kompetencji tej komórki 
organizacyjnej do której przechodzą Informatycy. Zmianę zadań Wydziału Organizacji i 
Nadzoru a także poprzez dodanie do struktury organizacyjnej Wydziału Ochrony Środowiska, 
Leśnictwa i Rolnictwa stanowiska Geologa Powiatowego wraz z jego kompetencjami. 
Przyjęcie przedmiotowej uchwały powinno przyczynić się do dalszej poprawy funkcjonowania 
Starostwa Powiatowego w  Radomiu i  spowodować podniesienie jakości świadczonych usług. 
Mając powyższe na uwadze, podjęcie niniejszej uchwały uważa się za celowe i zasadne 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 657/2021 uchwały Powiatu w sprawie 
uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Radomiu. Stanowi 
ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 

  

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 61/2021 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę sprzętu 
medycznego i urządzeń znajdujących się w Laboratorium Analitycznym SPZZOZ-Szpital w 
Iłży podmiotowi zewnętrznemu na okres 3 lat. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody przez Zarząd Powiatu Radomskiego na dzierżawę sprzętu 
medycznego i urządzeń znajdujących się w Laboratorium Analitycznym Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży podmiotowi zewnętrznemu 
na okres 3 lat. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera powiedział, że kończy się okres wydzierżawienia 
sprzętu w Laboratorium Analitycznym w szpitalu w Iłży. P. o. Dyrektor Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży pismem z dnia 2 września br. 
zwróciła się z prośbą o wyrażenie zgody na dzierżawę podmiotowi zewnętrznemu na okres 3 lat 
sprzętu medycznego i urządzeń znajdujących się w Laboratorium Analitycznym Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. Zawarcie umowy dzierżawy 
nastąpi z podmiotem zewnętrznym wyłonionym w konkursie ofert, zorganizowanym przez 
SPZZOZ – Szpital w Iłży, z przeznaczeniem sprzętu medycznego i urządzeń znajdujących się w 
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Laboratorium Analitycznym na prowadzenie działalności medycznej z zakresu badań 
laboratoryjnych. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał jak to się dzieje, że w Iłży jest podmiot 
dzierżawiący, a w Pionkach szpital wykonuje to sam?. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera odpowiedział, że trwa to co najmniej od 10 lat, za 
Dyrektora Deji taki pomysł powstał. Wiąże się to z oszczędnością, nie ma zastrzeżeń co do tego 
trybu, pracownicy są stali od samego początku tego procesu wydzierżawienia.  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 658/2021 uchwały Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na dzierżawę sprzętu medycznego i urządzeń znajdujących się w 
Laboratorium Analitycznym SPZZOZ-Szpital w Iłży podmiotowi zewnętrznemu na okres 
3 lat. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 62/2021 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie wyrażenia zgody na zbycie dwóch 
aparatów RTG posiadanych przez SPZZOZ-Szpital w Iłży. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera poinformował, że P. o. Dyrektor Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży zwróciła się z prośbą o 
wyrażenie zgody na sprzedaż dwóch aparatów RTG posiadanych przez Samodzielny Publiczny 
Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. 

Aparat ogólnodiagnostyczny (kostno-płucny) Siemens Ysio S działa obecne w trybie 
analogowym z powodu uszkodzenia detektora. Koszt naprawy urządzenia przez dostawcę jest 
wysoki i nie gwarantuje poprawnego działania aparatu w przyszłości. Ponadto urządzenie jest 
mocno wyeksploatowane i pojawiają się kolejne usterki, które powodują, że dalsze utrzymanie 
aparatu jest kosztowne i nieopłacalne dla  SPZZOZ-Szpital w Iłży. 

Aparat do zdjęć wewnątrzustnych Sirona 02303, z powodu braku zleceń na wykonywanie 
zdjęć jamy ustnej, jest od kilku lat nie używany i generuje koszty w postaci corocznych 
przeglądów i testów specjalistycznych. 
Rada Społeczna przy SPZZOZ-Szpital w Iłży uchwałą nr 14/VI/2021 z dnia 16 czerwca 2021 r. 
pozytywnie zaopiniowała wniosek p. o. dyrektor SPZZOZ-Szpital w Iłży ws. sprzedaży dwóch 
aparatów RTG posiadanych przez Szpital w Iłży.  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 659/2021 uchwały Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie dwóch aparatów RTG posiadanych przez SPZZOZ-Szpital w 
Iłży. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad –Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2021 
Wydziału Komunikacji w sprawie wyrażenia woli zawarcia przez Powiat Radomski 
porozumienia w sprawie powierzenia Powiatowi Zwoleńskiemu zadania organizacji 
publicznej transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej w granicach administracyjnych Powiatu Radomskiego i Powiatu 
Zwoleńskiego. 
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Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera powiedział, że przygotowany projekt uchwały 
Rady Powiatu dotyczył wyrażenia woli zawarcia przez Powiat Radomski porozumienia w 
sprawie powierzenia Powiatowi Zwoleńskiemu zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej  
w granicach administracyjnych Powiatu Radomskiego i Powiatu Zwoleńskiego.    
Zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty należy do zadań własnych powiatu. W 
szczególności zadania własne obejmują sprawy lokalnego transportu zbiorowego. Powiatowe 
przewozy pasażerskie to przewozy wykonywane w granicach administracyjnych powiatu albo 
dwóch powiatów, jeżeli zostało zawarte porozumienie.  Powiaty mogą zawierać porozumienia 
między powiatowe w sprawie powierzenia jednemu z nich określonych zadań publicznych w 
zakresie lokalnego transportu zbiorowego. Należy podkreślić, iż organizowane przez 
współdziałające powiaty nowego połączenia ma na celu zaspokojenie podstawowych, 
koniecznych  potrzeb komunikacyjnych w szczególności zapewni dowóz młodzieży do  szkół 
średnich, ludności do szpitala, pracy, instytucji i podmiotów gospodarczych. Deklaracja w tej 
sprawie została wstępnie podpisana w dniu 9.09.2021,w której Starosta Zwoleński wyraził 
zgodę na przejęcie zadań organizatora na planowanej linii komunikacyjnej relacji:  
Pionki – Suskowola – Zwoleń. 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt przedmiotowej uchwały i skierował 
ją pod obrady Rady. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Sprawy różne 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapoznał członków Zarządu Powiatu z następującymi 
pismami: 

- pismem znak GKN-II.683.62.2019.DDz. dotyczy postępowania w sprawie ustalenia 
wysokości należnego właścicielom odszkodowania za grunt w miejscowości Gulinek, 
gmina Zakrzew przejęty na potrzeby rozbudowy części drogi powiatowej nr 3506W 
relacji Jankowice-Gulin-Zakrzew, 
- decyzją Nr 233/21/PE.I Marszałka Województwa Mazowieckiego dotyczy 
zatwierdzenia dokumentacji geologicznej złoża piasków skaleniowo-kwarcowych 
Dąbrówka Podłężna IV  

 
Następnie zapoznał Zarząd, z pismem jakie otrzymał od pani Ewy Mąkosy Dyrektor Zespołu 
Szkół i Placówek w Chwałowicach informującym, że w dniu 31 sierpnia 2021 roku 
w obecności wicedyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  pani Jadwigi 
Błaszczyk (w związku z nieobecnością dyrektora Marka Gierasińskiego), został sporządzony 
protokół przekazania majątku CKZiU. Trwająca weryfikacja tego dokumentu nakazuje 
stwierdzić, że majątek Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego został przekazany 
w stanie niekompletnym.  

Dodatkowo do szkoły spływają od różnych podmiotów pisma, które informują 
o zaniedbaniach w realizacji zadań wobec nich.  

Wszystko to wymusiło sporządzenie raportu otwarcia który obrazuje stan dokumentów 
i majątku na dzień 10 września w podstawowych wadliwych kwestiach. 
Najważniejsze braki i nieprawidłowości:  

1. Urząd Skarbowy w Lipsku i Starachowicach – brak przekazanych elektronicznych 
dokumentów PIT 11 sporządzonych za rok 2020 dla pracowników; 
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2. Energia PGE, telefonia  ORANGE – wypowiedzenie, przez dyrektora CKZiU, umów 
ze skutkiem na dzień 31 sierpnia 2021 roku, bez poinformowania o tym fakcie obecnych 
struktur ZSiP, co skutkowało2 września 2021 roku próbą odcięcia prądu oraz telefonów 
w budynku szkoły i internatu.  

3. Agencja Rynku Rolnego – brak identyfikacji działek, wezwanie obecnego dyrektora do 
wyjaśnienia nieprawidłowości. 

4. Sieć komputerowa – nie działająca, co spowodowało utrudnienia w pracy nowego 
podmiotu i po dzień dzisiejszy utrudnia realizację zadań  

5. Komputery, których wartość określono na ponad 300 tysięcy złotych przejęte zostały 
bez twardych dysków, co wymusiło konieczność likwidacji, na którą organ prowadzący 
już wyraził zgodę.   

6. Monitoring wizyjny zainstalowany na terenie CKZiU w stanie uniemożliwiających 
jakiekolwiek skorzystanie z kamer i rejestratora. 

7. Straż Pożarna – brak wykonania decyzji wydanej w roku 2018 nakazującej montaż 
zaworu odcinającego dopływ gazu w razie pożaru. Brak informacji od dyrektora 
CKZiU. Wiadomość otrzymana od Straży Pożarnej.  

8. Zbiornik paliwa na terenie gospodarstwa – brak zabezpieczeń przeciwpożarowych 
i oznakowania miejsca tego zbiornika.  

9. Maszyny rolnicze: 
a. Traktor – brak dokumentu zakupu i dowodu rejestracyjnego. 

10. Ubezpieczenia – zawarte w maju i lipcu 2021 roku dotyczące majątku i sprzętu (np. 
upraw rolnych, samochodu, traktorów, kombajnu), dedykowane poszczególnym 
składnikom mienia, nie zostały zawarte w pakiecie i zsumowane i obecnie dają ponad 
10 tys. składkę roczną. 

11. Mieszkańcy – nieuregulowane sprawy garaży, poboru wody oraz opłat za energię.  
12. Sprawy kadrowe: 

a. nieprawidłowo naliczane staże, co skutkuje nieprawidłowościami w wyliczeniu 
wysługi (w ślad za tym nagród jubileuszowych) przejętych przez Zespół Szkół 
i Placówek pracowników. Weryfikacja dokonana u kilku osób wskazuje na 
zawyżoną wysługę i tym samym zbyt wcześnie wypłacone nagrody 
jubileuszowe; 

b. brak indywidualnych kart wynagrodzeń (zaniedbanie sięga kilkunastu lat 
wstecz), w przyszłości oznacza trudność w sporządzeniu dokumentówi.Rp7 

13. Dokumenty księgowe: 
a. Dokumentacja księgowa stanowiła luźny stos papierów złożony  w kartonie; 

sposób przekazania uniemożliwia skorzystanie bez wcześniejszego 
uporządkowania – stan obrazuje załączone zdjęcie.  

14. Wykasowana (wcześniej dostępna na komputerach dyrektora i kierownika ds. szkolenia 
zawodowego) dokumentacja dotycząca kwalifikacyjnych kursów zawodowych. 

15. Pieczątka dyrektora Gierasińskiego – nie została przekazana do likwidacji. 
16. W dniu 09 września br. (czwartek) Pan Marek Gierasiński zlikwidował dostęp do strony 

internetowej szkoły czym uniemożliwił komunikację kursantów poprzez platformę 
Team`s. Należy zaznaczy , iż wcześniej będąc dyrektorem CKZiU nie przekazał do dnia 
31 sierpnia 2021 r. kluczy internetowych, loginów etc. koniecznych do komunikowania 
się uczestników kursów zawodowych z kierownictwem przekształconej placówki. 
Podkreślenia wymaga fakt, że nie miał żadnego prawa wykonywania tej czynności po 
dniu 31 sierpnia 2021 r. 
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Powiedział, że za miesiąc Premier ogłosi drugi nabór wniosków w ramach programów 
inwestycji strategicznych. Dodał, że w sierpniu BGK informował, że w ramach pierwszego 
pilotażowego naboru wniosków, który trwał od lipca do 15 sierpnia br. samorządy 
zawnioskowały w sumie o 93.330.000.000 mld zł., rozdysponowanych ma zostać 20 mld. Bank 
wyjaśnił, że na podstawie raportu przygotowanego przez BGK komisja przy KPRM zajmie się 
przygotowaniem rekomendacji. Na tej podstawie Premier decyduje o tym, które inwestycje 
dostaną dofinansowanie z programu BGK. Zapowiada ponadto dla samorządów ma ruszyć 
jeszcze w tym roku. Trzeba być dobrej myśli , że nasze wnioski się zakwalifikują. Oczywiście 
to wszystko się wydłuży. Dodał, że pod koniec października, zostaną również otwarte  
inwestycje drogowe. Jest również kwestia dotycząca szpitali i związanych z nimi remontów i 
zakupów. 
 
Poinformował, że 6 października odbędzie się inauguracja działalności  Zespołu Szkół i 
Placówek w Chwałowicach. Na którą serdecznie zaprasza wszystkich radnych Rozpocznie się 
ona o godz.11.00 mszą świętą pod przewodnictwem Arcybiskupa Metropolity Wacława Depo                              
w Kościele Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Iłży. Kontynuacja uroczystości będzie 
już w budynku szkoły w Chwałowicach z udziałem Ministra Edukacji i Nauki Przemysława 
Czarnka. Zaproszenia wraz ze szczegółowym przebiegiem uroczystości wszyscy państwo radni 
otrzymają.  
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera powiedział, że Starosta dość skromnie wspomniał 
o kwocie jaką  uzyskali w ostatnich dniach od Premiera. Jest to osobista zasługa  pana Starosty, 
w ciągu kilku dni po jego interwencji, uzyskali informacje z której bardzo się cieszą. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka serdecznie podziękował. 
 
 
Po dyskusji wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 112 posiedzenie 
Zarządu Powiatu o godz. 10:05. 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka………………………………                  

 
2. Wicestarosta -  
Krzysztof Kozera….……………………………                    
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Roman Frąk….. ………………………….. ….          
                     
5. Członek Zarządu - 
Ewa Tkaczyk……………………………………                                
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Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska…………………………. ….. 
 
Sekretarz Powiatu 
Rafał Czajkowski……………………………….                         


